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Z:wracam sig do Pana Prerydenta w imieniu mieszkar{criw osiedla
Kazimierza Wielkiego o interwencje w sprawie zapewnienia mieszkaricom
bloku przy ul. Ptasia 2 bezpieczefist*a i komfortu domowego.
W budynku znajduje sig sklep wielobran2owy w kt6rym sprzedawany jest
alkohol. Klienci sklepu pijacy alkohol w sklepie i pod sklepem stwarzaj4
bezpo5rednie zagrotenie dla bezpieczefistwa mieszkafc6w. Szczeg6lnie
zagroione s4 dzieci i mlodzieZ, ktfirzy naraieni sq na zaczepki osrib
bgd4cych pod wplywem alkoholu.

Teren wok6l sklepu ma byd modernizowany, przezn czony jest na
Plac Zabaw dla dzieci, wartop zatem zastanowi6 sig cry jest odpowiednie
miejsce w kt6rym powinien by6 sprzedawany alkohol.

Apelujg do Pana Prezydenta0pomoc w tej sprawie.

Z oowaiLaniem ,,

;(Aila"k
Agn ieszka C bfnielewska


